
 Polgármesteri Hivatal 

          Oroszlány 

 

1/2015. KTÜ 

 

 

J E GY ZŐ KÖN Y V  
 

 

Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. január 27-ei 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Németh Gábor alpolgármester, Rajnai Gábor 

alpolgármester/települési képviselő, Gyuga Mihály József, Hermann Istvánné, 

Dr. Mátics István, Orbán Ferenc, Sólyom Jöran, Szabó Mihály, Székely 

Antal, Torma Lajos, Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők, dr. File 

Beáta jegyző 

 

Távol van: Papp Péter települési képviselő 

 

Meghívottak: Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző, külső bizottsági tagok, a hivatal 

munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt jelenléti ív 

szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselő társait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit. Az ülést 16 órakor megnyitotta.  

Javasolta, hogy a Holocaust nemzetközi emléknapja alkalmából egy perces néma főhajtással 

emlékezzenek az áldozatokra.  

Egy perces néma főhajtás. 

 

Lazók Zoltán polgármester megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő 

települési képviselőből 11 fő jelen volt. Elmondta, hogy a megküldött meghívóban 11. napirendi pont 

szerepel.  

 

Papp Péter 16 óra 3 perckor megérkezett az ülésterembe. A jelen levő képviselők száma 12 fő 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatban módosító javaslat nem 

volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a napirendi pontokról. 

 

A Képviselő-testület az ülés napirendi pontjainak tárgyalását nyílt szavazással, 12 fő települési 

képviselő részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2015. (I.31.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete január 27-ei munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. Az önkormányzat saját bevételeinek, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 

3. Önkormányzati támogatás nyújtása a ZFR-TH/15 kódszámú Otthon Melege Program 

„Társasházak energia-megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatása” 

című alprogramjához 
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4. Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2014. évi (bérlakás gazdálkodáson kívüli) 

tevékenységéről 

5. Oroszlányi Sport Egylet 2014. évi beszámolójának elfogadása 

6. Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2014. évi beszámolója az Oroszlányi Futball Jövőjéért 

Koncepció terv megvalósításáról 

7. A Gárdonyi Géza Városi Könyvtár igazgatójának beszámolója az intézmény 2014. évi 

tevékenységéről 

8. A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ volt igazgatójának beszámolója az intézmény 2014. évi 

tevékenységéről 

9. Az oroszlányi 2198 hrsz.-ú ingatlannal összefüggésben tulajdonjog elismerése 

10. Önálló képviselői indítvány: A településen élő ifjúság önkormányzati működésbe való bevonása 

11. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő:  Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta a Képviselő-testületet, hogy Kormosné dr. Kovács Katalin 

aljegyző asszony kezdeményezte jogviszonyának 2015. január 31. napjával közös megegyezéssel 

történő megszüntetését. Aljegyző asszony a megállapodásuk értelmében 2015. február 1. napjától 

munkáját az Oroszlányi Járási Hivatal vezető-helyetteseként folytatja. Aljegyző asszony jelenlegi 

munkakörét 1999. októbere óta látja el. Feladatai közül mindig is kiemelkedő figyelmet fordított a 

Képviselő-testület és a bizottságok működésének jogi, szakmai segítésére, a testületi előterjesztések, 

jegyzőkönyvek alapos, precíz előkészítésére. A Képviselő-testület nevében megköszönte aljegyző 

asszony lelkiismeretesen, magas szakmai színvonalon végzett munkáját, majd új munkaköréhez 

további szakmai sikereket kívánt. 

Jelezte, hogy az előterjesztésben és a kiegészítésekben 64 pontban számolt be az elmúlt testületi ülés 

óta történt fontosabb eseményekről. A határozati javaslat 11 pontot tartalmaz, amelyben a tájékoztató 

elfogadásán kívül Önkormányzati szakmai ösztöndíjprogram létrehozására, a Magyarországi  

Bányásztelepülések Országos  Szövetségében Torma Lajos képviselő úr megbízására, az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztálya 250.000 Ft összegű, pályázaton kívüli önkormányzati 

támogatására, a Művelődési Központ és a Városi Könyvtár leghatékonyabb működtetési formájának 

vizsgálatára, nyertes pályázat esetében a Bázis Gyermek és Ifjúsági Egyesülettel történő 

együttműködési megállapodás megkötésére, továbbá a Szolgáltató Városközpont üzemeltetéséhez és a 

forgalmi rend átalakításához szükséges kivitelezési munkák anyagi fedezetének biztosítására tett 

javaslatot. A határozati javaslat 8. és 9. pontjában indítványozta, hogy a VARIKONT Kft. 

ügyvezetésével a Képviselő-testület az OSZ Zrt. munkatársát, Dudás Kingát bízza meg a korábbi 

ügyvezetővel kötött azonos feltételekkel, egyben indokoltnak látta, hogy a társaság által a 

településüzemeltetési feladatellátásra vonatkozó javaslat, a LÜN Kft. esetében pedig a 

vagyongazdálkodási és üzemeltetési feladatellátásra vonatkozó gazdálkodási stratégia a márciusi 

képviselő-testületi ülésre kerüljön előterjesztésre. 

Az előterjesztéshez kiegészítés került megküldésre. A határozati javaslat 10. pontjában igazságügyi 

szakértői értékbecslés alapján készült, két, külön helyrajzi számú, Felső-telepi kiskert ingatlan 

önkormányzat általi megvásárlását javasolta. 

Az előterjesztés 2. számú kiegészítése egy további, a 11. pontban megfogalmazott határozati javaslatot 

tartalmaz. Ennek megfelelően nemzeti értékek, hungarikumok gyűjtésének, megőrzésének és 

gondozásának támogatása érdekében a minisztérium részére országos pályázat benyújtására tettem 

javaslatot a pályázati felhívás szerinti 2 millió Ft támogatás elnyerése céljából. A 11. c) pontban a 

Települési Értéktár Bizottság személyi összetételének pontosítását indítványozta a közművelődési 

intézményben történt személyi változáshoz igazodva. 
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Vargáné Vojnár Katalin képviselő a szakmai ösztöndíjprogrammal kapcsolatban elmondta, hogy az 

egyeztetés során szóba került az, hogy hiány szakképesítés alatt nem csak az országosan 

hiányszakmaként megfogalmazottakat értik, hanem mindazokat a szakmákat, amelyeket indítani 

kívánnak itt, az oroszlányi szakképzésben. Kérdése az volt, hogy a térség képviselőivel, 

polgármestereivel sikerült-e találkozni? Hogyan halad tovább ez az ügy? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy sikerült a polgármesterekkel találkozniuk. Segítségére 

volt Molnár István, aki egyébként az előkészítési munkát is végezte. A polgármesterek kedvező 

véleménnyel vannak a kezdeményezésről. Arról biztosították, hogy a tájékoztató anyagokat segítenek 

a diákokhoz eljuttatni. Képviselő asszonnyal egyeztetett, aki elmondta, hogy folyamatban van a 

rendeletkészítés. Miután február 12. a jelentkezési határidő a diákoknak, tehát szeretnék a február 10-

ei testületi ülésen a rendeletet elfogadtatni. A jelenlegi két ülés közti tájékoztatóban az előzetes 

gondolatok szerepelnek. Hozzátette, hogy képviselő asszony Vargáné Vojnár Katalint jelölte meg 

tárgyalópartnernek. 

 

Orbán Ferenc képviselő az 5. ponthoz tett kiegészítést, amelyben az Ökölvívó Szakosztály kér 

támogatást. Az valóban igaz, hogy a versenyek ebben a sportágban január-március között zajlanak. Az 

azonban kissé túlzó, hogy az egyesület nagyon szerény összegből gazdálkodik (tagdíjbevétel), és nincs 

lehetőségük más forrást igénybe venni. Támogatják a kérésüket, de megjegyezte, hogy tavalyi évben 

ez az egyesület 1 M Ft-os támogatást kapott, plusz még kaptak 250 E Ft-ot polgármesteri keretből. A 

taglétszámuk 55 fő, amiből 18 fő az igazolt versenyző. A többi sportágban ezt a létszámok jelentősen 

felülmúlják.  

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy az előterjesztés a jelenről szól. Jelenleg a szakosztálynak 

nincs egy fillérje sem. Jelentős támogatásuk majd akkor lesz, ha beadják a pályázatot, és pozitívan 

dönt róla a bizottság. 

 

Gyuga Mihály képviselő a 11. ponttal kapcsolatban elmondta, hogy a város vezetésének az a terve, 

hogy önkormányzati ingatlanvásárlás, illetve további albérletbe adás céljából vizsgálatokat indítson a 

városban fellelhető lakások felkutatása érdekében, illetve vizsgálja a Petőfi udvari épületek 

felújításának folytatását. A két első pontot nem támogatta, hiszen az elmúlt időszakban épp arról szólt 

az önkormányzat ilyen jellegű tevékenysége, hogy az önkormányzat tulajdonában, kezelésében álló 

ingatlanok számát megpróbálta csökkenteni, mert jelentős adósság halmozódott fel. 

 

16 óra 15 perckor Székely Antal települési képviselő elhagyta az üléstermet, a jelenlévő települési 

képviselők száma 11 fő. 

 

Gyuga Mihály képviselő véleménye szerint az előterjesztésnek az 1000-1500 munkavállaló 

elhelyezésének kérdéséről kellene szólnia, akiket a városnak fogadnia kellene az elkövetkezendő 

időszakokban. Az előző időszakban beindítottak a Béke Szálló átalakítására egy vizsgálatot, ott 

előtervek készültek, amelyek azt támasztják alá, hogy a Béke Szálló jelentős létszámú munkavállalót 

tudna fogadni. Nem kellene ilyen albérletbe adási és egyéb megoldásokhoz folyamodnia a városnak. 

Az 51. pontban közlik, hogy az OSZ Zrt.-nél a távhővezeték-kiváltásra vonatkozó 1 Mrd Ft 

rendelkezésre áll, illetve beérkezett a céghez. A további 500 M Ft-os hitelfelvétel is rendelkezésre áll 

az OSZ Zrt. részére. Kérte, hogy ezt a beruházást, amely a Béke Szálló átalakítására, felújítására 

vonatkozik, a város ne engedje el, ne bízza az ipari parki cégek igényének kielégítését a 

magánvállalkozásokra. Véleménye szerint mind a két erőre (magán és önkormányzat) szükség van 

ebben a témában. Nem szabad az iparűzési adó bevételt ezáltal veszélybe sodorni. 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, hogy a 11. pontban tulajdonképpen előkészítő munkáról 

számolnak be, a közeljövőben testületi ülésen tárgyalják majd a tartalmát. A vizsgálat fogja 

alátámasztani azt, hogy milyen irányba induljanak el. A munkásszálló építésével kapcsolatban 

elmondta, hogy az oroszlányi vállalkozók erre rámozdultak, megjelentek a piacon, nagy számú 

férőhelyet kívánnak kialakítani. A Béke Szálló sorsát közösen fogják eldönteni. A jelenlegi prioritások 

alapján, és a rendelkezésre álló források alapján a bérlakás-felújítást fontosabbnak tartotta, mint hogy 

megjelenjen az Önkormányzat sokadik szereplőként a piacon. A Béke Szálló felújítására is vannak 

vállalkozói elképzelések. Dolgoznak, de miután nincsenek korlátlan forrásai az Önkormányzatnak, 

ezért a rendelkezésre álló önkormányzati források hatékony felhasználása érdekében a bérlakást 
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támogatná.  

 

16 óra 20 perckor Székely Antal települési képviselő visszatért az ülésterembe, a jelenlévő képviselők 

száma 12 fő. 

 

Szabó Mihály képviselő véleménye szerint meggondolandó, hogy ez az anyag tartalmazza azt is, 

hogy a város bérlakásrendeletében milyen változásokat kell meghozni ahhoz, hogy az eddig tapasztalt 

károkozások, illetve anyagi hátrányok ne érintsék tovább az önkormányzatot. A Béke Szállónál 

garancia nincs arra, hogy ez valamikor is kihasznált lesz. Óriási összeget kellene beleölni az 

önkormányzatnak. A legutóbbi testületi ülésen egyik ipari parki cég sem volt hajlandó nyilatkozni 

arról, hogy valóban használni fogja ezt a szállást. A bérlakás-felújítás, ingatlanok esetleges további 

megvásárlása gyógyír lehetne olyan akut problémákra is, amelyek főleg szociális területeken 

tapasztalhatók, illetve a jelenlegi gazdasági környezetben, hiszen rengeteg bankhiteles úgymond 

kikerült az ingatlanából. Ezeken az embereken talán lehetne segíteni, mindazonáltal nagyon fontosnak 

tartotta a bérlakásrendelet módosítását.  

 

Torma Lajos képviselő jelezte, a bérlakásokkal kapcsolatban törekvés van arra, hogy megvizsgálják 

kellő alapossággal. Szükség van a szociális és piaci alapú bérlakásokra, és természetesen a Béke 

Szálló és Petőfi udvar felújítására. A kettő nem zárja ki egymást. 

 

Papp Péter képviselő elmondta, hogy a 14. pontban polgármester úr tájékoztatást ad a Szakrendelő 

Intézet pénzügyi-gazdasági állapotáról. Véleménye szerin a GYEMSZI (fenntartó) által megküldött 

levelet el kell fogadniuk. Ő a fenntartó és ha ő úgy gondolja, hogy nincs a Szakrendelő 

gazdálkodásával különösebb probléma, akkor ezt el kell fogadni. Túlzottan nagy baj nincs, valóban a 

cafetériából lett visszalépés, de jelenleg is étkezési jegyben 5000 Ft-ot, illetve más módon még plusz 

2000 Ft-ot kapnak a dolgozók havonta. A 2008. és 2012. között elmaradt jubileumi jutalmakra a 

fenntartó átutalta a Szakrendelő Intézet számlájára 14 M Ft-ot. Javasolta, hogy fogadják el a 

GYEMSZI állásfoglalását. 

 

Lazók Zoltán polgármester felhívta a figyelmet arra, hogy az előterjesztésben is azt írta, miszerint a 

tájékoztatás helyességét nem vitatja, elfogadja a GYEMSZI véleményét, csak arra mutatott rá, hogy a 

Magyar Államkincstár honlapján minden intézmény szerepel, akinek bármiféle tartozása van. Ezen a 

honlapon 15 M Ft-os tartozással szerepel a Szakorvosi rendelő. 

 

Papp Péter képviselő a FIDESZ Frakció nevében megköszönte Kormosné dr. Kovács Katalin 

aljegyző asszony két és fél évtizedes hivatali munkáját, és további sok sikert kívánt a következő 

munkahelyén. Egyúttal gratulált Dr. File Beáta jegyző asszony kinevezéséhez. Reményét fejezte ki, 

hogy tartalmas és korrekt munkakapcsolatot tudnak kialakítani. 

 

Gyuga Mihály képviselő ügyrendi javaslatában kérte, hogy az előterjesztés határozati javaslatának 1. 

és 5. pontjáról külön szavazzanak, az összes többi pontról egyben szavazzanak. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte 

szavazzanak Gyuga Mihály ügyrendi javaslatáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 5 igen, 6 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2015. (I.31.) Kt. határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem fogadta el azon ügyrendi javaslatot, 

hogy az előterjesztés határozati javaslatának 1. és 5. pontjáról egyszerre, egy külön szavazással, a 

többi pontról további egy szavazással döntsön a Képviselő-testület.  

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 
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Lazók Zoltán polgármester kérte szavazzanak az előterjesztés eredeti, 11 pontból álló határozati 

javaslata elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen szavazattal 

és 4 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2015. (I.31.) Kt. határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

2.a) Egyetért önkormányzati szakképzési ösztöndíjprogram létrehozásával. 

2.b) A városi szakmai ösztöndíjprogram előterjesztés és ahhoz kapcsolódó rendelet-tervezet 

előkészítésével, illetve annak Képviselő-testület elé terjesztésével a Művelődési Oktatási és 

Sport Bizottságot bízza meg. 

3. A Magyarországi Bányásztelepülések Országos Szövetségében Oroszlány Város 

Önkormányzatának képviseletével Torma Lajos települési képviselőt bízza meg. 

4.a) Egyetért azzal, hogy az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztálya 250.000 Ft 

összegű támogatásban részesüljön. A támogatást a 2015. évi költségvetésben a Pályázaton 

kívüli támogatás előirányzatról biztosítja. 

4.b) Felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert a támogatási megállapodás megkötésére. 

5. Utasítja a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottságot, hogy a szakmai vizsgálat figyelembe 

vételével készítsen előterjesztést, amelyben tegyen javaslatot a Képviselő-testület számára a 

Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár leghatékonyabb 

működtetési formájára, átszervezési javaslat esetén gondoskodjék a szakmai iratok 

előkészítéséről. 

6.a) Egyetért Oroszlány Város Önkormányzata és a Bázis Gyermek és Ifjúsági Egyesület között az 

előterjesztés 1. melléklete szerinti együttműködési szándéknyilatkozat megkötésével. 

6.b) Nyertes pályázat esetén felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert az együttműködési 

megállapodás aláírására. 

7.) A Szolgáltató Városközpont üzemeltetéséhez és a forgalmi rend átalakításához az előterjesztés 

8. pontjában meghatározott kivitelezési munkák anyagi fedezetét 1.200.000 Ft összegben a 

2015. évi költségvetésben az „Új Szolgáltató Városközpont” előirányzatról biztosítja. 

8.a) A VARIKONT Kft. ügyvezetője, Kisegyházi Sándorné megbízatását 2015. január 31. napjával 

megszünteti.  

8.b) A VARIKONT Kft. ügyvezetésével 2015. február 1. napjától 2015. december 31. napjáig 

terjedő időtartamra Dudás Kingát bízza meg.  

8.c) Utasítja a VARIKONT Kft. újonnan megbízott ügyvezetőjét, hogy a VARIKONT Kft. önálló 

településüzemeltetési feladatellátását lehetővé tevő szerződéses és munkaszervezeti kereteire 

vonatkozó javaslatait dolgozza ki, a társaság komplex gazdálkodási stratégiáját jóváhagyásra 

terjessze elő a Képviselő-testület 2015. március 31-ei ülésére.  

9. Utasítja a LÜN Kft. ügyvezetőjét, hogy a LÜN Kft. önálló vagyongazdálkodási és üzemeltetési 

feladatellátását lehetővé tevő szerződéses és munkaszervezeti keretek módosítására irányuló 

javaslatait dolgozza ki, a társaság komplex gazdálkodási stratégiáját jóváhagyásra terjessze elő a 

Képviselő-testület 2015. március 31-ei ülésére.  

10.a) Jóváhagyja az előterjesztés kiegészítés 1. melléklete szerinti adás-vételi szerződést, és 

felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.  

10.b) A vételár forrását a 2015. évi költségvetésében a „Területvásárlás” előirányzaton tervezi. 
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11.a) Pályázatot nyújt be a Földművelésügyi Minisztérium nemzeti értékek és hungarikumok 

gyűjtésének, népszerűsítésének, megismertetésének, megőrzésének és gondozásának 

támogatására címmel közzétett HUNG-2014 C kódszámú pályázati felhívásra 2 millió forint 

összegű támogatás elnyerése céljából, együttműködve Oroszlány Barátainak Körével, a Rákóczi 

Szövetség Oroszlányi Szervezetével, illetve a Kölcsey Ferenc Művelődési Központtal.  

11.b) Felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert a 11.a) pont szerinti pályázat benyújtására. 

11.c) Módosítja a 202/2013. (X.29.) Kt. határozatának 2. pontját az alábbiak szerint: „a bizottság 

tagjainak Gyuga Mihályt, Orbán Ferencet, Takács Tímeát, Károlyiné dr. Plóza Melindát, Fátrai 

Erzsébetet, V. Nagy Csabát, Juhász Attilát, és Oroszlány Város Önkormányzata közművelődési 

intézményeinek mindenkori vezetőit, elnökének továbbra is Papp Pétert választja meg.” 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

 a határozat végrehajtására: 11. pont szerinti pályázat benyújtására 2015. február 15. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegének megállapítása 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő:  Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy az államháztartásról szóló törvény alapján az 

önkormányzatoknak a költségvetési rendelet elfogadásáig határozatban kell megállapítaniuk a saját 

bevételeik, és az adósságot keletkeztető ügyleteikből eredő fizetési kötelezettségeik költségvetési évet 

követő három évre várható összegét. A határozati javaslat az aktuális évekre vonatkoztatva fizetési 

kötelezettséget nem tartalmaz. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2015. (I.31.) Kt. határozata 

az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat saját bevételének, valamint 

adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három 

évre várható összegét az alábbiak szerint állapítja meg: 

Adatok ezer Ft-ban 

Megnevezés 2015. év 2016. év 2017. év 2018. év 

Helyi adóból származó bevétel 2.425.887 2.425.887 2.425.887 2.425.887 

Osztalék, koncessziós díj és hozambevétel 0 0 0  

Bírság-, pótlék- és díjbevétel 5.200 5.200 5.200 5.200 

Tárgyi eszközök, immateriális javak, 

vagyoni értékű jog értékesítése, 

vagyonhasznosításból származó bevétel 

0 0 0 0 

Részvények, részesedések értékesítése 0 0 0 0 

Vállalat értékesítéséből, privatizációból 

származó bevétel 
0 0 0 0 

Kezességvállalással kapcsolatos megtérülés 0 0 0 0 
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Saját bevételek összesen: 2.431.087 2.431.087 2.431.087 2.431.087 

Saját bevételek 50%-a 1.215.544 1.215.544 1.215.544 1.215.544 

700 milliós fejlesztési hitel 0 0 0 0 

Panel Plussz hitel 0 0 0 0 

Oroszlány 2007 kötvény 0 0 0 0 

Fizetési kötelezettség összesen: 0 0 0 0 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati támogatás nyújtása a ZFR-TH/15 kódszámú „Otthon 

Melege Program” „Társasházak energia-megtakarítást eredményező 

korszerűsítésének, felújításának támogatása” című alprogramjához 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

    Előkészítő:   Németh Gábor alpolgármester 

Dr. Molnár Miléna jogi osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy az előterjesztésben az oroszlányi társasházi és 

lakásszövetkezeti energiahatékonysági fejlesztések minél szélesebb körű megvalósítása érdekében a 

központi költségvetési támogatás önkormányzati kiegészítésére tett javaslatot. Az önkormányzati 

támogatás megvalósításához önkormányzati rendeletben szabályozott pályázati rendszer működtetése 

szükséges, amelynek kidolgozása folyamatban van. Az egyeztetéseket követő javaslat-tervezetet a 

képviselő-testület februári ülésére terjeszti elő. A pályázati programban a bekerülési költség 20 %-

ának megfelelő, de lakásonként legfeljebb 200.000 Ft önkormányzati támogatást tart célravezetőnek 

azzal a kitétellel, hogy a pályázaton kizárólag azok a lakóközösségek vehetnek részt, akik vállalják a 

beruházás támogatásból nem fedezhető költségeinek biztosítását saját erőként. Az önkormányzati 

támogatás biztosítására, a pályázati rendszer működtetésére előzetes számítások szerint a 2015. évi 

költségvetésben 38 millió Ft tervezése és elkülönítése szükséges. 

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy az előterjesztést a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tárgyalta, a pályázat által érintett közösségek képviselői is jelen voltak a bizottsági ülésen. 

Jelen volt továbbá az alapítvány (távhő) volt, illetve jelenlegi elnöke, valamint a bizottság tagjaként a 

Lakásszövetkezet elnöke. A bizottság az előterjesztést elfogadásra javasolta. Javasolta továbbá, hogy 

próbálják meg első körben maximálisan támogatni azokat, akik az országos pályázaton indulhatnak. 

Amikor az országos pályázat ideje lejár, akkor vizsgálják meg, hogy az Önkormányzat által biztosított 

38 M Ft-ból mennyi marad meg. Ezt követően a bizottsági ülésen felvetődött szempontoknak 

megfelelően dolgozzák át ezt a rendeletet. 

 

Papp Péter képviselő jelezte, hogy a Pénzügyi Bizottság minden pénzügyi kötelezettséggel járó, a 

mai napon tárgyalandó előterjesztést támogatott és elfogadásra javasolt. 

 

Németh Gábor alpolgármester jelezte, hogy január 29-én 17 órai kezdettel a Bányász Klubban a 

Lakásszövetkezet és az Önkormányzat közösen tart tájékoztatót a pályázattal kapcsolatban, amelyen 

energetikai szakemberek is részt vesznek. A fórumra a közös képviselőket várják, ahol próbálnak 

válaszolni a felmerülő kérdésekre. 

 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2015. (I.31.) Kt. határozata 

az Otthon Melege Program „Társasházak energia-megtakarítást eredményező 

korszerűsítésének, felújításának támogatása” című alprogramjához önkormányzati támogatás 

nyújtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az oroszlányi társasházi és lakásszövetkezeti energiahatékonysági fejlesztések minél szélesebb 

körű megvalósítása érdekében önkormányzati támogatással egészíti ki a ZFR-TH/15 kódszámú, 

az Otthon Melege Program „Társasházak energia-megtakarítást eredményező korszerűsítésének, 

felújításának támogatása” című alprogramja keretében elnyerhető központi költségvetési 

támogatást.  

2. Az 1. pont szerinti kiegészítő önkormányzati támogatás elnyeréséhez önkormányzati rendeleti 

úton kihirdetésre kerülő pályázati rendszert kíván működtetni. 

3. Az 1. pont szerinti pályázaton való részvételhez pályázatonként a támogatás szempontjából 

elismerhető bekerülési költség 20 %-a mértékének megfelelő összegű, de lakásonként legfeljebb 

200.000,- Ft önkormányzati támogatást biztosít a rendelkezésre álló támogatási keret figyelembe 

vételével. A pályázaton kizárólag azok a lakóközösségek vehetnek részt, akik vállalják a 

beruházás támogatásból nem fedezhető költségeinek biztosítását saját erőként. 

4. A támogatás céljára a 2015. évi költségvetésében 38 M Ft-ot különít el. 

5. Utasítja a polgármestert, hogy gondoskodjék a 2. pont szerinti rendelet-tervezet Képviselő-

testület 2015. február 24-ei ülésére történő előterjesztéséről. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2015. január 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: A Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2014. évi (bérlakás 

gazdálkodáson kívüli) tevékenységéről 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő:  Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy a munkatervnek megfelelően az Oroszlányi Szolgáltató 

Zrt. vezérigazgatója elkészítette a beszámolót a társaság elmúlt évi, bérlakás gazdálkodáson kívüli 

tevékenységéről. Az előterjesztés melléklete szerinti beszámoló a távhőszolgáltatás, a 

szennyvízelvezetési, vagyongazdálkodási üzletág, a sportüzemeltetési, beruházási és vállalkozási 

tevékenységek helyzetéről ad áttekintést, továbbá részletes tájékoztatást tartalmaz Oroszlány város és 

az oroszlányi erőmű között húzódó tranzit vezeték felújítás megvalósításának aktuális állapotáról. 

 

Kontschán Flórián Jenő, az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. vezérigazgatója elmondta, hogy a 

beszámolóban részletesen ismertették elmúlt évi tevékenységüket. A távhőüzletág esetében kiemelte, 

hogy sikerült bővíteni a távhőellátás felületét, 1 MW-nyi ipari fogyasztót, illetve 29 lakossági 

fogyasztót kötöttek be a távhőhálózatba. Folytatni szeretnék ezt a folyamatot a távhőrácsatlakozási 

akció keretében. Fontos szempont volt, hogy a II. félévi rezsicsökkentéshez tartozó 3,3 %-os 

mértékhez megkapták az állami támogatást, amivel korábban nem számoltak. Éppen ezért ez pozitív 

hatással volt társaságuk eredményére is. A szennyvízkezelési üzletágnál év végéig tervezték 

tevékenységüket, sajnos félévkor át kellett adni a szolgáltatást az ÉDV Zrt.-nek. Ennek ellenére az I. 

félév alatt több mint 100 M Ft értékben elvégezték az egész évre tervezett szennyvíz-beruházási 

tevékenységet. Az önkormányzattal kötött szerződéseiket kifogás nélkül teljesítették, végezték a 

létesítmények és a sportlétesítmények üzemeltetését. Vállalkozási tevékenységeik közül kiemelendő a 

volt Arany iskolai projekt, ahol bonyolult finanszírozású munkát kellett elvégezni. Hosszabb 

fejezetben adtak tájékoztatást a Bokod-Oroszlány hőtávvezeték felújítási munkáiról, ebben pénzügyi 

adatok is szerepelnek. A kivitelezés a megfelelő ütemben halad. Kérdéses volt, hogy az Önerő Alap 

támogatás utolsó fázisát le fogják-e tudni megfelelően hívni. Kérelemmel fordultak az Önerő Alaphoz, 

így lehetőség van a lehívásra ez év június 30-ig. Az Állami Számvevőszék vizsgálta a társaság 2008 - 
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2012 közötti tevékenységét, elsősorban törvényességi és jogszabályi megfelelőségi szempontból, de 

nem talált kifogást, ez valamennyi munkavállalójuk érdeme. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2015. (I.31.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2014. évi (bérlakás gazdálkodáson kívüli) tevékenységéről 

készült beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2014. évi 

(bérlakás gazdálkodáson kívüli) tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2015. január 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Oroszlányi Sport Egylet 2014. évi beszámolójának elfogadása 

 

Előadó:   Székely Antal a bizottság elnöke  

 Előkészítő:  Dr. Molnár Miléna jogi osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a napirend előterjesztője a Művelődési, Oktatási és 

Sport Bizottság.  

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést és elfogadásra javasolta. Jelezte, hogy ők biztosították és tették alkalmassá a jelenlegi kis 

csarnokot a magasabb osztályban való mérkőzésekre. Az új csarnok építéséhez a Kosárlabda 

Szövetség támogatását sikerült megszerezniük. A kiviteli tervek elkészültek, a közműkiváltások nagy 

részben megtörténtek. További sikereket kívánt az egyesületnek. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2015. (I.31.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Sport Egylet LIONS Kosárlabda Szakosztály 2014. évi beszámolójának 

elfogadásáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja az Oroszlányi Sport Egylet LIONS Kosárlabda Szakosztály 2014. évi beszámolóját.  

2. A sportszervezet 2015. évi támogatásáról a Képviselő-testület a 2015. februári ülésén hoz döntést. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2015. január 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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6. NAPIRENDI PONT: Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2014. évi beszámolója az Oroszlányi 

Futball Jövőjéért Koncepció terv megvalósításáról 

 

Előadó:   Székely Antal a bizottság elnöke  

Előkészítő:   Dr. Molnár Miléna jogi osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy a napirend előterjesztője a Művelődési, Oktatási és 

Sport Bizottság. 

 

Veilandics Béla, az Oroszlányi Szabadidő Egyesület elnöke valamennyi sporttársa nevében 

megköszönte a Képviselő-testületnek az elmúlt évi támogatást. Hozzátette, hogy ezt az összeget az 

utánpótlás képzésre kellett fordítani, tehát lényegében az oroszlányi gyerekek sportoltatására. 

Megköszönte azt a ráutaló magatartást is, ami arra enged következtetni, hogy az új Képviselő-testület 

is támogatni kívánja a jövőben a labdarúgó tevékenységet. 

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy a labdarúgók elszámolásával kapcsolatban minden évben 

voltak kritikák, anomáliák. Javasolta, hogy a következőkben - és ez nem csak a labdarúgókra 

vonatkozik - a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság által kiírt pályázathoz 

mellékeljenek egy teljes mértékben átlátható és egyforma követelményeket támasztó beszámolási 

rendszert, ami ezeket az anomáliákat kizárja. Hozzátette, hogy a MOSB egyhangúlag elfogadta az 

OSZE beszámolóját. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2015. (I.31.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2014. évi beszámolójának elfogadásáról és az Oroszlányi 

Futball Jövőjéért Koncepció terv 2014. évi megvalósításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Elfogadja az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2014. évi beszámolóját az Oroszlányi Futball 

Jövőjéért Koncepció terv megvalósításáról.  

2. Az Oroszlányi Futball Jövőjéért Koncepció terv további megvalósítására vonatkozóan 2015-re 

folyósítandó támogatás mértékéről a 2015. február havi Képviselő-testületi ülésen hoz döntést.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2015. január 31.  

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: A Gárdonyi Géza Városi Könyvtár igazgatójának beszámolója az 

intézmény 2014. évi tevékenységéről 

 

Előadó:   Székely Antal a bizottság elnöke  

 Előkészítő:  Takács Tímea intézményvezető 

  Dr. Molnár Miléna jogi osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy a napirend előterjesztője ugyancsak a Művelődési, 

Oktatási és Sport Bizottság. 

 

Takács Tímea, a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár igazgatója tájékoztatásul elmondta, hogy január 19-

én szakértői vizsgálat folyt a könyvtárban, amely során az előző időszak törvényességét, illetve a 

fizikai adottságait vizsgálták meg könyvtáruknak. Erről írásbeli tájékoztatást is fognak adni mind az 
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Önkormányzatnak, mind intézményüknek. Szóban a szakértő asszony arról tájékoztatta, hogy a 

szakmai munkával elégedett, de a fizikai adottságoknál az akadálymentesítést hiányolta.  

 

Orbán Ferenc elmondta, hogy a városi könyvtár beszámolóját örömmel olvashatták. Bizottsági 

ülésen is azt emelte ki, hogy igazgató asszony munkájával, kollégáival együtt elősegítette a város 

kulturális élete színvonalának emelkedését. További jó munkát kívánt az intézmény dolgozóinak. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2015. (I.31.) Kt. határozata 

a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár igazgatójának az intézmény 2014. évi tevékenységéről készült 

beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár intézményvezetőjének beszámolóját az 

intézményben végzett 2014. évi tevékenységről.  

2. Megköszöni az intézmény vezetőjének és dolgozóinak az elmúlt évben végzett eredményes 

munkát. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2015. január 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ volt igazgatójának 

beszámolója az intézmény 2014. évi tevékenységéről 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő:  Szabó Károly volt igazgató 

Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy a Képviselő-testület 2015. évi munkatervének 

megfelelően Szabó Károly, volt intézményvezető elkészítette a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ 

2014. évi tevékenységéről szóló beszámolót, amelyet az előterjesztés melléklete szerint terjesztett elő. 

Szlávik András gazdasági igazgató jelzésének megfelelően az általa készített, eredeti tartalomnak 

megfelelő gazdasági beszámolót az előterjesztés 2. számú mellékleteként szintén előterjesztette. Az 

előterjesztésben javaslatot tett arra, hogy a Képviselő-testület a beszámolót az előterjesztés 2. 

melléklete szerinti kiegészítéssel fogadja el.  

Az előterjesztéshez kiegészítés került megküldésre, amely szerint a volt intézményvezető a beszámolót 

pontosította, ennek megfelelően az újonnan készített beszámolót elfogadásra javasolta. A határozati 

javaslat 2. pontjának megfelelően javaslatot tett továbbá arra, hogy a Képviselő-testület fejezze ki 

köszönetét az intézmény dolgozóinak az elmúlt évben végzett eredményes munkájáért. 

 

Székely Antal képviselő kérdése az volt, hogy a tavalyi programsorozatból miért maradt ki a 

Holocaust Emléknapja, holott kerek évfordulója volt. Az idei programok közül is kimaradt. 

 

Körtvélyfáy Zoltán megbízott igazgató elmondta, hogy tavaly kezdték kibővíteni a rendezvényeiket. 

A jeles napok, emlékünnepek listája kb. 60-80 felsorolást tartalmaz. Évről-évre bevettek az intézményi 

programba olyan emléknapokat, amit eddig itt Oroszlányban nem tartottak meg. Utalt a Nemzeti 

Összetartozás Napjára, amit 3 éve ünnepelnek. A Holocaust Emléknapra nem került sor, bár volt rá 

terv, de későn kezdték a szervezést, így nem tudtak volna biztonsággal egy nívós programot 

összeállítani. Ezért nem ünnepelték. 
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Székely Antal képviselő megjegyezte, hogy kérdése második felére nem kapott választ.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2015. (I.31.) Kt. határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ volt igazgatójának az intézmény 2014. évi 

tevékenységéről készült beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ volt intézményvezetőjének a beszámolóját az 

intézményben végzett 2014. évi tevékenységről az előterjesztés kiegészítés 1. melléklete szerinti 

fogadja el.  

2. Megköszöni az intézmény dolgozóinak az elmúlt évben végzett eredményes munkáját.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2015. január 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Az oroszlányi 2198 hrsz.-ú ingatlannal összefüggésben tulajdonjog 

elismerése 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő:  Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy az előterjesztésben (egy bizonyíthatóan téves ingatlan-

nyilvántartási bejegyzés miatt) a mellékelt térkép-vázlat szerinti, 2198 hrsz.-ú garázs ingatlan 

örökösei tulajdonjogának önkormányzatunk által történő elismerésére és ennek megfelelően az 

örökösök tulajdonjogát elismerő adás-vételi szerződés megkötésére tett javaslatot. 

 

Sólyom Jöran elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést és egyhangúan elfogadásra javasolta. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2015. (I.31.) Kt. határozata 

az oroszlányi 2198 hrsz.-ú ingatlannal összefüggésben tulajdonjog elismeréséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az előterjesztésben foglaltak szerint egyetért az oroszlányi 2198 hrsz.-ú ingatlan örökösei 

tulajdonjogának elismerésével. 

2. Jóváhagyja az előterjesztés 2. melléklete szerinti adás-vételi szerződést, és felhatalmazza a 

polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 
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10. NAPIRENDI PONT: A településen élő ifjúság önkormányzati működésbe való bevonása 

 

Előadó: Szabó Mihály települési képviselő 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy a Szervezeti és Működési Szabályzat 9. §-a alapján 

önálló indítványt a képviselő-testület bármely tagja, vagy bizottsága előterjeszthet. Önálló 

indítványnak minősül a munkatervben nem szereplő, vagy nem a Képviselő-testület döntése alapján 

készült bizottsági, vagy képviselői előterjesztés, amelyet az ülés napját megelőzően legalább 10 

nappal, írásban kell a polgármesternél beterjeszteni. Szabó Mihály képviselő úr „A településen élő 

ifjúság önkormányzati működésbe való bevonása" című önálló képviselői indítványát az SZMSZ-ben 

foglaltaknak megfelelően nyújtotta be, amelyet tárgyalásra bocsájt. 

 

Szabó Mihály képviselő kifejtette, hogy javaslata alapján a 16-25 év közötti oroszlányi fiatalok 

önkormányzati működéséről lenne szó. Gyakorlatilag egy önkormányzatot állítanának fel, 

demokratikus választással. Azért tartotta fontosnak, mert képviselői tapasztalatai szerint a fiatalok 

igényei megfogalmazódnak, de ezek meghallgatás után vagy nem úgy valósulnak meg, ahogy a 

fiatalok szeretnék, vagy a bürokrácia útvesztőjében elvesznek. Az Ifjúsági Önkormányzat 

létrehozásával a fiatalok közvetlenül tudnák saját érdekeiket képviselni. Fontos, hogy ne legyen 

ráerőszakolva a fiatalokra, viszont biztosítson az önkormányzat lehetőséget arra, hogy képviseljék 

magukat a fiatalok Oroszlányban. Ősszel állna fel a tervezett önkormányzat, addig az előkészítési 

munkák folynak. Kérte a képviselőket, illetve a bizottságokat, hogy javaslataikkal segítsék az Ifjúsági 

Önkormányzatot. Felvetődött az is, hogy az Ifjúsági Önkormányzat pártok ifjúsági szervezetei 

csatározásának színtere lesz.  

Ezzel kapcsolatban előterjesztőként szóbeli módosítást tett: A határozati javaslat 4. pontja az 

indítványtevő képviselőt jelöli meg kapcsolattartónak. Javasolta, hogy feladatok szervezésével és 

koordinálásával a Képviselő-testület Dr. File Beáta jegyzőt, mint pártsemleges önkormányzati vezetőt 

bízza meg.  

Nem az a cél, hogy pártpolitikai csatározásnak tegyék ki a fiatalokat. A korhatárokkal kapcsolatban 

elmondta, hogy őszig még lehet ezeken alakítani, fel kell mérni az igényeket. 

 

Dr. File Beáta jegyző az Ifjúsági Önkormányzat felállításához kapcsolódó feladatok koordinálását, a 

jogi segítségnyújtást vállalta.  

 

Papp Péter képviselő jelezte, hogy a Fidesz-KDNP Szövetségnek esze ágában nincs túlpolitizálni ezt 

az ifjúsági szervezetet. 

 

Sólyom Jöran képviselő megköszönte ezt az indítványt. Amennyiben ennek valamilyen nagyobb 

nyilvánosságot fognak tudni adni, és szervezőmunkára szükség van, akkor vállalta, hogy segít ebben. 

Javasolta, hogy első körben nyilvánosság előtti tájékoztatás legyen, aztán egy fórumot próbáljanak 

megszervezni.  

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy az Ifjúsági Önkormányzatot politikára fel fogják használni 

tekintettel arra, hogy a görög eredetű politika szó jelentése az, hogy a város ügyeivel való foglalkozás. 

A fiatalok is politizálnak. Az ifjúság az a réteg, amellyel ez a magyar társadalom nem foglalkozik 

súlyuknak és fontosságuknak megfelelően. Az Ifjúsági Önkormányzat akkor fog működni, ha több 

jogot és lehetőséget adnak nekik. A pénzügyi lehetőségeket sokkal egyszerűbben meg fogják tudni 

teremteni, mint a jogaikat letisztázni. 

 

Szabó Mihály képviselő megjegyezte, hogy a pártpolitikai csatározás már el is kezdődött. Véleménye 

szerint a pártpolitikai szereplők a jelenlegi közéletben nem elég hitelesek ahhoz, hogy a fiatalok előtt 

példaként álljanak. A döntésekbe be kell vonni a fiatalokat, döntési jogokat kell adni nekik. 

 

Németh Gábor alpolgármester üdvözölte a kezdeményezést. Jelezte, hogy az idei év egyik fontos 

munkája lesz az Integrált Településfejlesztési Stratégia elkészítése. Szakmailag támogatta az Ifjúsági 

Önkormányzat létrehozását, ugyanis a fiatalok elképzeléseit, ötleteit, véleményét be kell venni a 

stratégiába, a városi fejlesztésekbe.  
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Vargáné Vojnár Katalin képviselő remélte, hogy a fiatalok őszintén és tiszta lappal tudnak majd 

nekiindulni ennek az útnak. Kidolgozatlannak, elnagyoltnak érezte a korosztályok vonatkozásában a 

16-25 évet. Megjegyezte, hogy teljesen más dolog foglalkoztatja a 16 éves fiatalokat és más a 25 

éveseket.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az önálló képviselői indítványban leírtak nem kőbe vésett 

szabályok, lehet rajtuk még módosítani.   

 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy más a véleményük a korhatárokról. Azért határozta meg a 

16-25 év közötti korhatárt, mert a legtöbb Ifjúsági Önkormányzatnál így van. Ettől el lehet térni. Az 

igények felmérésnél látni fogják, hogy melyik korosztály érdeklődik ez iránt.  

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy az előterjesztésnek az a célja, hogy ne tartsanak a fiatalok a 

közélettől. Ez méltányolandó. A kultúra, a sport, a szabadidő eltöltése, az oktatás is bizonyos fokon 

politizálás. Dönthessenek a fiatalok bizonyos ügyekben. Támogatta a javaslatot. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán kérte szavazzanak az előterjesztés 

határozati javaslatának elfogadásról az előterjesztő által szóban javasolt 4. pontban történő 

módosítással (4. A feladat végrehajtásának koordinálásával megbízza Dr. File Beáta jegyzőt, …). 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 9 igen, 1 nem 

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta 

a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2015. (I.31.) Kt. határozata 

a településen élő ifjúság önkormányzati működésbe való bevonásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

Az Ifjúsági Önkormányzat megalakítását támogatja. Az Ifjúsági Önkormányzat működésének 2015. 

szeptember 1-jei megkezdéséhez az alábbiakat rendeli el: 

1. Felkéri a jegyzőt, hogy vizsgálja meg azokat a jogi lehetőségeket, hogy az SZMSZ 

módosításával, vagy önálló önkormányzati rendelet megalkotásával, esetleg önkormányzati 

alapítású civil szervezetként működtetve jöhet létre az Ifjúsági Önkormányzat. Ezt követően a 

szükséges jogi előkészületeket tegye meg a hatáskörök biztosításához. 

2. Felkéri a polgármestert, hogy a 2015. évi költségvetési rendeletben biztosítson minimum 

100.000,- Ft elkülönített keretet az Ifjúsági Önkormányzat működtetésére. 

3. Felkéri a polgármestert, hogy a településen működő gyermek és ifjúsági intézményekkel, 

szervezetekkel felvéve a kapcsolatot, kérjen véleményt az Ifjúsági Önkormányzat belső működési 

rendjének kialakításához. 

4. A feladat végrehajtásának koordinálásával megbízza Dr. File Beáta jegyzőt, aki minden 

munkaterv szerinti ülésen írásban tájékoztatást ad jelen határozat végrehajtási fázisáról a 

„Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról” című napirendi pontban. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:    2015. január 31. 

  az 1. pont esetében a határozat végrehajtására: 2015. március 31. 

  a 3. pont esetében a határozat végrehajtására:  2015. május 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:   Dr. File Beáta jegyző 

  az 1. pont esetében a határozat végrehajtásáért: Dr. File Beáta jegyző 

  a 3. pont esetében a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 
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11. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselő-társait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés, és 

interpellációs hozzászólás képviselő-társai részéről nem érkezett. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért megköszönte az ülésen megjelentek, valamint az érdeklődők 

figyelmét, és a nyilvános ülést 17 óra 15 perckor bezárta. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 dr. File Beáta Lazók Zoltán 

 jegyző polgármester 


